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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:2020 Säkerhetsarbetet på ungdomshem

Statens institutionsstyrelse, Sis, ansvarar för vård av unga på särskilda 
ungdomshem. Elisabet Åbjörnsson Hollmark, generaldirektör vid Sis, menar att 
säkerhetsarbetet på verksamheten är kraftigt eftersatt. Exempelvis saknar flera 
av de olika institutionerna ett yttre skalskydd. Bland annat på ett Sis-boende i 
Råby, som bedriver sluten ungdomsvård, saknas ett bättre staket, så kallat 
perimeterskydd. 

I veckan fritogs två boende på Sis ungdomshem i Råby av två beväpnade män. 
De två unga männen, som nu är efterlysta, är dömda till sluten ungdomsvård för 
mord respektive mordförsök. 

Med anledning av detta önskar jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att svenska kommuner som 
bedriver Sis-boenden ska garanteras ökad säkerhet, trygghet och kvalitet?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-08-24
Besvaras senast
2020-09-07


